
Održana 12. sjednica Županijske skupštine Varaždinske županije

4.10.2023.

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Varaždinske županije za 2023. godinu, bila je

prva  točka  danas  održane  sjednice  Županijske  skupštine  Varaždinske  županije,  a

usvojena je jednoglasno.  

- Proračun je u prvih šest mjeseci ove godine realiziran u gotovo idealnim vrijednostima od

oko 50 posto, a naglasak je bio na realizaciji investicija te na podizanju standarda usluga u

zdravstvu. Preraspodjele unutar upravnih odjela iznose svega 0,05 posto, a razlika između

planiranih  prihoda  i  rashoda  0,9  posto,  što  najbolje  govori  o  jako  dobro  planiranom

proračunu – rekao je župan Anđelko Stričak.

Varaždinska županija  je  u  prvih  šest  mjeseci  ove godine ostvarila  130.511 eura  viška

prihoda i primitaka, dok su proračunski korisnici  iskazali  manjak prihoda i  primitaka od

1.924.044 eura, pri čemu su najveći manjak iskazale zdravstvene ustanove. Zbog toga

konsolidirani  manjak  prihoda i  primitaka iznosi  1.793.533 eura,  izvijestila  je  pročelnica

Upravnog odjela za proračun i javnu nabavu Klaudija Brezovec.



Župan Anđelko Stričak je podnio izvješće o radu za prvo polugodište ove godine, koje je

prihvaćeno većinom glasova.

- Uz to što je donesen Plan razvoja Varaždinske županije za razdoblje do 2027. godine,

strateški dokument kojim su utvrđeni prioriteti i ciljevi razvoja, prvu polovicu ove godine

obilježila  je  realizacija  velikih  EU  projekta  u  zdravstvu.  Otvoren  je  i  s  radom  počeo

objedinjeni  hitni  bolnički  prijem te dnevne bolnice i  jednodnevna kirurgija Opće bolnice

Varaždin, a kraju je privedena izgradnja i opremanje Nacionalnog rehabilitacijskog centra

za osobe s bolestima i oštećenjima kralježnične moždine Specijalne bolnice Varaždinske

Toplice, koji je svečano otvoren u rujnu. Za izgradnju i opremanje Centralnog operacijskog

bloka Opće bolnice Varaždin u lipnju je potpisan ugovor o dodjeli bespovratnih sredstava,

a  potom je  u  srpnju  potpisan  i  ugovor  s  izvođačem radova.  U  području  obrazovanja

nastavljena  je  provedba  niza  značajnih  projekata.  Završili  su  građevinski  radovi  na

dogradnji i rekonstrukciji Medicinske škole Varaždin te nastavljeni radovi na rekonstrukciji

dvorca Opeka. Započeli su radovi na instalaciji i opremanju solarnih elektrana na ukupno

12 školskih objekata, koji su prošli tjedan i završili, a istovremeno je izrađena projektna

dokumentacija  za  još  10  fotonaponskih  elektrana.  U  području  turizma,  na  javni  poziv

resornog  ministarstva  prijavljen  je  projekt  „Unaprjeđenje  kvalitete  smještaja  i  sadržaja

hotela  Minerva  –  Varaždinske  Toplice",  kao  i  projekt  revitalizacije  arboretuma  Opeka,

najstarijeg zaštićenog i najvećeg hrvatskog arboretuma. Uz to je u tijeku bilo projektiranje

posjetiteljskog centra Gaveznica, kao i posjetiteljskog centra Gomila. Za projekt izgradnje

Regionalnog centra civilne zaštite Varaždin u pripremi je bilo pokretanje javne nabave za

izradu projektno-tehničke dokumentacije – izdvojio je župan Stričak najznačajnije projekte.

Županijski  vijećnici  su  prihvatili  izmjenu  Odluke  o  prihvaćanju  projekta  uspostave

Regionalnog centra kompetentnosti  inovativnih  zdravstvenih tehnologija  pri  Medicinskoj

školi  Varaždin. Naime, došlo je do rasta vrijednosti  infrastrukturnog dijela investicije za

81.474,16 eura.

– Nakon podstanarstva zbog rekonstrukcije 2.500 kvadrata postojeće zgrade i dogradnje

novih  2.500 kvadrata,  427 učenika  vratit  će  se  u  novu Medicinsku školu.  Zahvaljujući

realizaciji  ovoga  projekta,  škola  raspolaže  najsuvremenijom  opremom,  praktikumima,

laboratorijima, novom sportskom dvoranom i restoranom. Možemo reći da dobivamo školu

budućnosti, kompleks s više sadržaja, među kojima je i Centar za mentalno zdravlje. Ovim

aktom osiguravamo 81.474,16 eura i zaokružujemo cijelu financijsku konstrukciju. Treba



istaknuti da je dodatna vrijednost ovoga projekta činjenica da 20 posto učenika Medicinske

škole  Varaždin  dolazi  iz  drugih  županija,  što  pokazuje  da  to  nije  samo  županijska

obrazovna ustanova, nego ima i regionalni značaj u skladu sa svojim nazivom – rekao je

pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr. sc. Miroslav Huđek.

Vijećnici  su  prihvatili  i  izmjenu  Odluke  o  prihvaćanju  projekta  uspostave  Regionalnog

centra  kompetentnosti  u  poljoprivredi  „Arboretum  Opeka".  Budući  da  je  za  provedbu

projekta Ministarstvo znanosti  i  obrazovanja odobrilo Srednjoj  školi  „Arboretum Opeka"

Marčan 2.654.456 eura, bilo je potrebno uskladiti izvore financiranja. Uz to je prihvaćena

izmjena  Odluke  o  davanju  suglasnosti  za  zaduživanje  za  financiranje  tog  kapitalnog

projekta.

- Kod provođenja projekta dosad su maksimalno bila angažirana bespovratna sredstva, a

nisu se koristila sredstva iz odobrenog kredita, čije će korištenje sada trajati i tijekom 2024.

godine. Treba istaknuti da je 2018. godine, kad je bio prijavljen ovaj projekt, Srednja škola

Arboretum Opeka imala  113 učenika,  a  ove godine,  bez obzira  na  to  što  projekt  nije

završio, ima 177 učenika. Jasno je vidljiv trend povećanja učenika, koji će zasigurno biti

još veći kad u dvorcu Opeka budu uređeni smještajni kapaciteti s 45 ležajeva – naveo je

pročelnik Huđek.  

Uz izmjenu Odluke o prihvaćanju projekta obnove zgrade upravitelja kompleksa dvorca

Šaulovec, vijećnici su usvojili izmjene i dopune Odluke o stipendiranju učenika i studenata

Varaždinske županije.

–  Ovime  smo  omogućili  automatsko  dobivanje  stipendija  za  osvajanje  medalja  na

međunarodnim natjecanjima ne samo u znanju,  nego i  u sportu te umjetnosti.  Sve se

temelji  na  Odluci  o  nagrađivanju  učenika  i  studenata  za  posebna  postignuća  na

međunarodnim natjecanjima. Od donošenja te Odluke 2021. godine, 26 naših učenika i

studenata osvojilo je 36 medalja, a na temelju toga je njih 20 automatski dobilo stipendije,

odnosno svi  srednjoškolci  i  studenti,  dok je preostalih šest  učenika pohađalo osnovnu

školu – naveo je Huđek.

Za ravnatelja Županijske uprave za ceste vijećnici su jednoglasno imenovali dosadašnjeg

ravnatelja Tomislava Osonjačkog.



Na sjednici je vijećnicima dana Informacija o stanju gospodarstva Varaždinske županije u

2022. godini i prvom polugodištu 2023. godine, donesen je Zaključak o davanju pozitivnog

prethodnog mišljenja na Nacrt Mreže hitne medicine i sanitetskog prijevoza, prihvaćena je

izmjena Odluke o visini turističke pristojbe za općine i gradove na području Varaždinske

županije te su prihvaćena izvješća o stanju zaštite od požara na području Varaždinske

županije za 2022. godinu te o radu Vatrogasne zajednice Varaždinske županije za 2022.








